
OPĆINA JELENJE

OPĆINSKO VIJEĆE

Odbor za proračun i financije

ZA: Općinsko vijeće Općine Jelenje

n/r predsjednice Izabele Nemaz

ZAPISNIK 

sa 18. sjednice Odbora za proračun i financije

održane 16. rujna 2024. u općinskoj vijećnici Općine Jelenje, Dražice, Dražičkih boraca 64

Nazočni članovi Odbora:

1. Robert Maršanić
2. Mark Kovačić, član
3. Dobrila Vlastelica, član

Ostali nazočni:

Martina Perhat, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela

Sjednica je započela u 7:30 sati

Predsjednik Odbora otvara sjednicu, konstatira da su sjednici prisutni svi članovi Odbora 
čime su ispunjeni uvjeti iz članka 9. Poslovnika o radu Odbora te predlaže sljedeći

DNEVNI RED 

1. Usvajanje Zapisnika sa 17. sjednice Odbora za proračun i financije,
2. Izvješće o izvršenju godišnjeg programa rada Turističke zajednice Općine Jelenje za 

2023.godinu,
3. Izvješće o radu i financijsko izvješće Komunalnog društva Jelenje j.d.o.o. za 2023. 

godinu,
4. Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2024.,
5. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za 2024. godinu,
6. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Jelenje za 2024. godinu,
7. Prijedlog Programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na području općine Jelenje 

za 2024.
8. Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave,
9. Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnji) plana davanja koncesija na području općine 

Jelenje za razdoblje od 2024. do 2026. godine
10. Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Jelenje za 2024. 

godinu

Predloženi dnevni red JEDNOGLASNO je usvojen.



Ad.1.) Usvajanje Zapisnika sa 17. sjednice Odbora za proračun i financije

Članovi Odbora konstatiraju da im je Zapisnik sa posljednje sjednice već prethodno 
predočen te da su elektroničkim putem izrazili svoju suglasnost sa tekstom. Budući da 
nema daljnjih primjedbi, članovi Odbora jednoglasno donose sljedeći

ZAKLJUČAK

Verificira se Zapisnik sa 17. sjednice Odbora za proračun i financije održane 19. 
lipnja 2024.

Ad.2.) Izvješće o izvršenju godišnjeg programa rada Turističke zajednice Općine 
Jelenje za 2023.godinu

Predsjednik odbora konstatira da je priloženo izvješće sadržajno i pregledno.
Budući da nema daljnjih pitanja predsjednik Odbora zatvara raspravu te članovi Odbora 
JEDNOGLASNO donose sljedeći

ZAKLJUČAK

Daje se pozitivno mišljenje na Izvješće o izvršenju godišnjeg programa rada 
Turističke zajednice Općine Jelenje za 2023.godinu

Ad.3.) Izvješće o radu i financijsko izvješće Komunalnog društva Jelenje j.d.o.o. za 
2023. godinu

Predsjednik odbora konstatira da je iz priloženih financijskih izvještaja razvidno da KD 
Jelenje dobro radi i unatoč problematici sa nedostatkom radne snage, uspijeva 
kontinuirano rješavati i probleme mještana i općenito komunalne poslove. Gđa. Vlastelica 
navodi da su po njenom shvaćanju mještani općenito zadovoljni radom i odazivom KD-a 
na njihove probleme. Gosp. Kovačić navodi da i DVD ima izrazito korektnu suradnju s 
njima, no da treba dugoročno razmišljati o radnoj snazi i predvidjeti proračunom dostatna 
sredstva.
Budući da nema daljnjih pitanja predsjednik Odbora zatvara raspravu te članovi Odbora 
JEDNOGLASNO donose sljedeći

ZAKLJUČAK

Daje se pozitivno mišljenje na Izvješće o radu i financijsko izvješće Komunalnog 
društva Jelenje j.d.o.o. za 2023. godinu

Ad.4.)  Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2024.

Predsjednik odbora otvara raspravu. Gđa. Vlastelica postavlja upit vezan za provedbu 
projekta Zaželi. Pročelnica pojašnjava da je projekt uspješno krenuo sa 1. kolovoza, a da 
će mještani više informacija dobiti na početnoj press konferenciji koja bi se trebala održati 
do konca mjeseca. Dodaje da se i radi kvalitetnijeg rada djelatnica na projektu uređuje 
prostor bivšeg postolara. Gosp. Maršanić postavlja upit za provedbu projekta 
Aglomeracije i obaviještenost mještana odnosno ukazuje na kontinuiranu potrebu 
komuniciranja tijeka radova i što mještani mogu očekivati u nadolazećem razdoblju. 
Pročelnica navodi da opisano imaju u planu. 



Budući da nema daljnjih primjedbi i upita, članovi Odbora JEDNOGLASNO usvajaju 
sljedeći

ZAKLJUČAK

Daje se pozitivno mišljenje na Izvješće o radu općinskog načelnika za razdoblje 
siječanj-lipanj 2024.

Ad.5.) Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za 2024. godinu,

Predsjednik Odbora konstatira da je sjednici u svojstvu izvjestitelja prisutna pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Jelenje, gđa. Perhat te ju poziva da iznese uvodno 
obrazloženje. Nakon uvodnog izlaganja otvara raspravu. Gosp. Maršanić postavlja 
pitanje vezano za realizaciju planiranih projekata. Pročelnica pojašnjava da se u prvoj 
polovini godine ishođuju sredstva, dok će provedba projekata biti ili već jest ostvarena u 
drugom polugodištu. Gđa. Vlastelica postavlja upit vezan za radove na vrtiću u Podhumu. 
Pročelnica navodi da je ugovor raskinut uslijed kontinuiranog kršenja ugovornih odredbi 
od strane Izvođača, da je Općina u postupku razračunavanja sa bivšim izvođačem te 
paralelno priprema novu nabavu za preostale radove. Ukoliko se primopredaja gradilišta 
uspije izvršiti do konca mjeseca, planirani rokovi izvođenja ne bi se trebali značajno 
pomaknuti. 

      Budući da nema daljnjih primjedbi i upita, članovi Odbora JEDNOGLASNO usvajaju 
sljedeći

ZAKLJUČAK

Daje se pozitivno mišljenje na Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za 
2024. godinu.

Ad.6.) Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine Jelenje za 2024. godinu

Predsjednik odbora konstatira da je sjednici u svojstvu izvjestitelja prisutna pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Jelenje, gđa. Perhat te ju poziva da iznese uvodno 
obrazloženje. Pročelnica pojašnjava da je natječaj objavljen tijekom srpnja, u skladu sa 
propisanom procedurom, te da su odbori početkom kolovoza pristupili ocjeni i predložili 
izbor. Nakon uvodnog izlaganja predsjednik odbora otvara raspravu. Gđa. Vlastelica 
postavlja upit o nagradi za najbolju okućnicu, koja je ove godine izostala. Pročelnica 
navodi da nažalost u roku za prijavu nije pristigla niti jedna prijava, iako se nekoliko 
mještana interesiralo nakon isteka roka. Pojašnjava da je natječaj bio objavljen i na 
internetskim stranicama i izvješen na sve oglasne ploče u Općini, tako da je javnosti bila 
osigurana dostatna informiranost. Budući da nema daljnjih primjedbi i upita, članovi 
Odbora JEDNOGLASNO usvajaju sljedeći

ZAKLJUČAK

Daje se pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Općine 
Jelenje za 2024. godinu.

Ad.7.) Prijedlog Programa mjera poticanja razvoja poduzetništva na području 
općine Jelenje za 2024



Predsjednik odbora konstatira da je sjednici u svojstvu izvjestitelja prisutna pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Jelenje, gđa. Perhat te ju poziva da iznese uvodno 
obrazloženje. Nakon uvodnog izlaganja otvara raspravu. Gosp. Maršanić postavlja upit 
vezan za izbor mjera. Pročelnica navodi da je tijekom više mjeseci sa Obrtničkom 
komorom usuglašavano koje mjere su prikladne za našu općinu, a da je konačni izbor 
uslijedio nakon ankete koju je komora provela. Budući da je ovo prva godina da se takve 
mjere dodjeljuju i iznos u proračunu je skroman, ograničilo se na nekoliko mjera, a iduće 
godine će se razmotriti i druge i dodatne, ovisno o interesu.

U raspravi sudjeluju svi članovi. Budući da nema daljnjih primjedbi i upita, članovi Odbora 
JEDNOGLASNO usvajaju sljedeći

ZAKLJUČAK

Daje se pozitivno mišljenje na prijedlog Programa mjera poticanja razvoja 
poduzetništva na području općine Jelenje za 2024.

Ad.8.) Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave

Predsjednik Odbora konstatira da je sjednici u svojstvu izvjestitelja prisutna pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Jelenje, gđa. Perhat te ju poziva da iznese uvodno 
obrazloženje. Nakon uvodnog izlaganja otvara raspravu. U raspravi sudjeluju svi članovi. 
Budući da nema daljnjih primjedbi i upita, članovi Odbora JEDNOGLASNO usvajaju 
sljedeći

ZAKLJUČAK

Daje se pozitivno mišljenje na Prijedlog Pravilnika o provedbi postupaka 
jednostavne nabave.

Ad.9.) Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnji) plana davanja koncesija na području 
općine Jelenje za razdoblje od 2024. do 2026. godine

Predsjednik odbora konstatira da je sjednici u svojstvu izvjestitelja prisutna pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Jelenje, gđa. Perhat te ju poziva da iznese uvodno 
obrazloženje. Pročelnica pojašnjava da se radi o tehničkom aktu, zakonskoj obvezi 
donošenja plana prije davanja koncesije. Gosp. Maršanić postavlja upit o obvezi dodjele 
koncesija za druge djelatnosti, na što gđa. Perhat navodi da obveza postoji samo za 
dimnjačarske usluge sukladno općim aktima Općine.

U raspravi sudjeluju svi članovi. Budući da nema daljnjih primjedbi i upita, članovi Odbora 
JEDNOGLASNO usvajaju sljedeći

ZAKLJUČAK

Daje se pozitivno mišljenje na Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnji) plana davanja 
koncesija na području općine Jelenje za razdoblje od 2024. do 2026. godine

Ad.10.) Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na području Općine Jelenje 
za 2024. godinu



Predsjednik Odbora konstatira da je sjednici u svojstvu izvjestitelja prisutna pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Jelenje, gđa. Perhat te ju poziva da iznese uvodno 
obrazloženje. 

Budući da nema daljnjih primjedbi i upita, članovi Odbora JEDNOGLASNO usvajaju 
sljedeći

ZAKLJUČAK

Daje se pozitivno mišljenje na Prijedlog Godišnjeg plana davanja koncesija na 
području Općine Jelenje za 2024. godinu.

Sjednica je završena u 8:15 sati.

KLASA: 024-01/24-01/13
URBROJ: 2170-20-03-01/03-24-22
Dražice, 19. rujna 2024.

Robert Maršanić Martina Perhat

Predsjednik Odbora Zapisničar     


